



AVIS PUBLIC

Règlement No 330

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Conseil de la Cité de Montréal, en vertu des pouvoirs que lui confère la charte de ladite Cité, a adopté un règlement intitulé : "Règlement No. 330. pour prohiber la circulation des automobiles dans le Parc Mont-Royal."

L. O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER DE LA VILLE,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 6 juin 1905.



PUBLIC NOTICE

By-Law No. 330.

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Council of the City of Montreal, in virtue of the powers conferred upon it, by the Charter of the said City, has adopted a by-law known as "By-Law No 330, to prohibit the circulation of Automobiles on Mount Royal Park."

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, June 6th 1905.



Departement de Police

CHAUSSURES, Etc, Etc.

DES SOUMISSIONS CACHETÉES, adressées au soussigné et endossées "Soumission pour chaussures" ou pour tout autre article pour lequel on soumissionnera, seront reçues jusqu'à

MERCREDI MIDI, le 21 juin courant

pour 415 paires de chaussures d'officier et de constable, 50 manteaux imperméables pour constable; 20 casques (*Helmets*) noirs, 10 casques (*Helmets*) blancs, 48 paires de gants d'officier et 375 paires de mitaines, le tout suivant les échantillons que l'on peut voir au bureau du Quartier-Maître à l'Hôtel de Ville.

Chaque soumissionnaire devra inclure dans l'enveloppe de sa soumission, cachetée, un chèque accepté, payable à l'ordre de la Cité de Montréal, équivalent à 15% du montant de son contrat.

Le Comité ne s'engage pas à accepter la plus basse ni aucune des soumissions.

L.-O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ.
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, le 8 juin 1905.



Police Department

TENDERS FOR BOOTS, Etc.

SEALED TENDERS addressed to the undersigned and endorsed "Tenders for Shoes" or whatever article it may be, will be received up to

NOON ON WEDNESDAY, the 21st June instant.

for 415 officer's and men's boots; 50 men's rubber coats, 20 black Helmets, 10 white Helmets, 48 pairs of officer's gloves and 375 pairs of men's mittens, the whole, according to the samples which can be seen in the Quarter Master's office, at the City Hall.

Every tenderer must enclose in the sealed envelope containing his tender an accepted chèque, payable to the order of the City of Montreal, equal to 15% of his contract.

The Committee does not bind itself to accept the lowest or any of the tenders submitted.

L.-O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, 8th June 1905



SERVICE DES INCENDIES

AVERTISSEURS

DES SOUMISSIONS cachetées, adressées au soussigné, seront reçues jusqu'à midi

LUNDI, le 19 courant

pour 25 avertisseurs sans clef et non-interférents.

Toute information requise peut être obtenue au bureau du surintendant du service des alarmes d'incendie.

La Commission ne s'engage d'accepter la plus basse ni aucune des soumissions reçues

Par ordre,

L.-O. DAVID,
Greffier de la Ville.

BUREAU DU GREFFIER DE LA VILLE,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, le 8 juin 1905.



FIRE DEPARTMENT

FIRE ALARM BOXES.

SEALED TENDERS, addressed to the undersigned, will be received up to

NOON ON MONDAY, the 19th instant.

for 25 keyless non-interference fire Alarm boxes.

All information concerning the above may be obtained at the office of the Fire Alarm Superintendent.

The lowest or any tender will not necessarily be accepted.

By order,

L.-O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, 8th June 1905